
PROTOKÓŁ Nr IX/07
z IX posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 14 sierpnia 2007 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz. 900, 
zakończyła się o godz.1115

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia IX sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej Przewodniczący Pan Stefan Troc.

Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 14 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan  Przewodniczący poinformował,  że  porządek  sesji  wraz  z  projektami  uchwał  radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.
Pan Przewodniczący zgłosił wniosek uzupełnienia porządku obrad o następujące punkty:

1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół w Mielniku.
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  włączyła  punkt  “Podjęcie  
uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół w Mielniku” do porządku obrad IX sesji 
Rady Gminy.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  włączyła  punkt  “Podjęcie  
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r.” do porządku obrad IX sesji Rady 
Gminy.

Ustalony porządek IX sesji Rady Gminy brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół w Mielniku.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r.
8. Podjęcie  uchwały o zmianie Uchwały Nr VIII/33/07 Rady Gminy Mielnik z dnia 4 

lipca 2007r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli  
nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  
opróżnianie zbiorników bezodpływowych i korzystania z gminnych wysypisk odpadów 
komunalnych.

9. Podjęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie opłaty administracyjnej.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zadań  inwestycyjnych  na  lata  2008-2010 
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przewidywanych  do  realizacji  i  finansowania  z  udziałem  środków  Regionalnego  
Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego.

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
12. Wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z VIII sesji jest wyłożony na sali obrad i 
jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie on przyjęty 
w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację ze swojej pracy w okresie między sesjami.
● dobiegają końca inwestycje drogowe w Sutnie, droga do Grabarki, remont drogi na 

Grabowiec,
● odbyły sie XVII Muzyczne Dialogi na Bugiem. Pan Wójt podziękował strażakom z 

Moszczony Królewskiej, którzy odpowiadali za porządek na Dialogach. Mieliśmy na 
imprezie  wielu  gości  –  ambasadora  Białorusi,  radnych  Sejmiku  wraz 
Przewodniczącym, radnych powiatowych, starostę i wicestarostę.
Pan  Wójt  odczytał  list  jaki,  po  wizycie  w  Mielniku,  na  jego  ręce  przesłał  
Przewodniczący Sejmiku Województwa Podlaskiego 

● do końca sierpnia br. Pan Wójt odwiedzi wszystkie wsie w gminie i spotka się z ich 
sołtysami. Chodzi o to, aby jeszcze w tym roku wykorzystać pieniądze w budżecie 
gminy, przeznaczone na wspieranie sołectw. Na następną sesję przygotujemy zmiany 
w budżecie pod kątem tego, co jeszcze w sołectwach można w tym roku zrobić.

● Rozegrał  się  przetarg  na  drogę  w  kierunku  Maćkowicz.  Podlaski  Konserwator 
Przyrody zażądał od nas dodatkowych wyjaśnień, dotyczących występowania ptaków 
chronionych  w  obrębie  tej  drogi  i  zbadania  oddziaływania  położenia  dodatkowej 
warstwy asfaltu na drodze na istniejące, chronione gatunki ptaków. To może wydłużyć 
czas, w jakim asfalt zostanie na drodze położony.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Pana Wójta o jego pracy w okresie 
między sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący Rady poinformował o interpelacjach złożonych na VIII sesji 
Rady Gminy i o udzielonych na nie odpowiedziach.

Interpelacja nr 20/07 Pana Jana Weremijewicza
Zgłaszam potrzebę ustawienia znaku “uwaga na drogę z pierwszeństwem przejazdu” na nowo 
wybudowanej  drodze  relacji  kol.Osłowo-Moszczona  Królewska,  przy  wyjeździe  do  drogi 
powiatowej w Osłowie. Odkrzaczenie odcinka pobocza na w/w drodze powiatowej po prawej 
stronie  w  kierunku  Maćkowicz.  Podczas  wyjazdu  z  drogi  żwirowej  krzaki  zasłaniają 
całkowicie widoczność.

(w zał. na str........prot.)
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Zapytanie Pana Kazimierza Toboty
Czy zakończona została akcja ustawiania tabliczek z nazwami ulic?

Pan Wójt  Gminy poinformował,  że  nie.  Docelowo ustawionych  zostanie  30  tabliczek  z 
nazwami ulic.

Do punktu 6.

Pani Alicja Sawczuk – Dyrektor Zespołu Szkół w Mielniku przedstawiła projekt uchwały, 
wraz z uzasadnieniem, w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół w Mielniku.
23 września br. w rocznicę nadania Unii Mielnickiej odbędzie się uroczyste nadanie sztandaru 
Zespołowi Szkół.

Pan Wójt poinformował, że na kolejną sesję przygotuje poprawki do budżetu gminy, które 
będą uwzględniały środki na zakup sztandaru.

Pan Władysław Stankiewicz
Zwrócił się z zapytaniem ilu zgłoszono kandydatów na patrona Zespołu Szkół.

Pani Alicja Sawczuk
Początkowo było 12 kandydatów, w ostatnim etapie pozostało 3 : Janusz Korczak, ksiądz 
Michał Olszewski i Unia Mielnicka.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr IX/35/07 w 
sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół w Mielniku.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 7.

Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2007r.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr IX/36/07 w 
sprawie zmian w budżecie gminy na 2007r.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 8.

Pan Witold Terebun
Zwrócił się z zapytaniem do Dyrektora Kranza czy jest zainteresowany propozycją podpisania 
umów na wywóz śmieci z mieszkańcami Wilanowa i Tokar. Mieszkańcy tych wsi chcą aby 
śmieci od nich odbierane były przez Zakład Gospodarki Komunalnej.

Podobną propozycję złożył radny i sołtys Niemirowa Pan Jan Saciuk.

Pani Olga Pogrebniak zwróciła się zapytaniem, czy w sytuacji, kiedy część mieszkańców 
Radziwiłłówki  podpisała  umowy na wywóz  śmieci  z  MPO Białystok,  Zakład  Gospodarki 
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Komunalnej zawrze umowy na wywóz śmieci z pozostałymi mieszkańcami wsi.

Pan Andrzej Kranz
Poinformował,  że  na  razie  jeszcze  umów  nie  podpisuje,  bo  musi  wcześniej  sporządzić 
kalkulację cen, którą zatwierdzi Wójt Gminy. Zapewnił, że jest zainteresowany podpisaniem 
umów  na  wywóz  śmieci  ze  wszystkimi,  którzy  będą  chętni.  Dotyczy  to  mieszkańców 
Wilanowa, Tokar, Niemirowa, Radziwiłłówki i innych wsi. Rozstrzygnięto już przetarg na 
zakup  samochodu-śmieciarki,  zostanie  on  kupiony  za  323  tys.złotych,  wraz  z  pługiem 
śnieżnym, na podwoziu Iveco. Samochód ma pojemność 16 m3 i pięciokrotną siłę zgniotu. Za 
dwa tygodnie samochód powinniśmy mieć w Mielniku.

Rada Gminy 12 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 2 głosach wstrzymujących się 
podjęła uchwałę nr IX/37/07 o zmianie Uchwały Nr VIII/33/07 Rady Gminy Mielnik z dnia 4 
lipca  2007r.  w  sprawie  ustalenia  górnych  stawek  opłat  ponoszonych  przez  właścicieli 
nieruchomości  za  usługi  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  oraz  opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i korzystania z gminnych wysypisk odpadów komunalnych.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 9.

Pan Sekretarz Gminy przedstawił i omówił projekt uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie 
opłaty administracyjnej.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr IX/38/07 o 
uchyleniu uchwały w sprawie opłaty administracyjnej.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 10.

Pan  Wójt omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zadań  inwestycyjnych  na  lata 
2008-2010 przewidywanych do realizacji i finansowania z udziałem środków Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego.
Poinformował,  że  Zarząd  Województwa  zwrócił  się  do  nas  abyśmy  zaplanowali  zadania 
inwestycyjne  na lata  2008-2010, przy realizacji  których przewidziany jest  udział  środków 
unijnych. Wnioski o dotacje na zaplanowane zadania nie będą przyjmowane wcześniej niż w 
roku przyszłym.

Pan Jan Weremijewicz
Zwrócił  się  z  zapytaniem czy w zaplanowanym,  trzyletnim,  okresie  budowy oczyszczalni 
przewidziane jest podłączenie Osłowa do kanalizacji. 

Pan Wójt Gminy
Uważa, że w 2010 jest możliwość podłączenia Osłowa do kanalizacji. Pan Wójt stwierdził, że 
budowę kanalizacji zrealizujemy w ciągu 2 lat i potem to już będzie rozbudowa, w której na 
pewno, z racji niewielkiej odległości, znajdzie się Osłowo.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 15 radnych, podjęła uchwałę nr IX/39/07 w 
sprawie przyjęcia zadań inwestycyjnych na lata 2008-2010 przewidywanych do realizacji i 
finansowania  z  udziałem  środków  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa 
Podlaskiego.

(w zał. na str........prot.)

(po przerwie)

Do punktu 11.

Pan Przewodniczący powitał przybyłego na sesję Pan Eugeniusz Czykwina – posła na Sejm 
RP.

Odpowiedź na interpelację nr 20/07 Pana Jana Weremijewicza
Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Stwierdził,  że  znak  jest  tam  jak  najbardziej  wskazany  i  zostanie  ustawiony.  Sprawę 
odkrzaczenia odcinka drogi powiatowej przekażemy do Powiatowego Zarządu Dróg.

Odpowiedź na zapytanie Pana Kazimierza Toboty udzielona została w punkcie 5 porządku 
obrad.

Do punktu 12.

Pan  Eugeniusz  Czykwin podziękował  za  zaproszenie  na  sesję.  Poinformował,  że 
uczestniczył w “Muzycznych Dialogach nad Bugiem” i bardzo mu się ta impreza podobała .
Pan  poseł  opowiedział  o  swojej  pracy  w  Sejmie  i  w  sejmowej  Komisji  Mniejszości 
Narodowych i Etnicznych, której przewodniczy. Wskazał na szansę Gminy Mielnik związaną 
z  jej  przygranicznym  położeniem.  Poinformował  o  możliwości  wystąpienia  przez  Radę 
Gminy do rządu lub MSZ w sprawie utworzenia przejścia granicznego w Tokarach, w ramach 
małego ruchu granicznego. Powinna to być w formie wniosku, uchwały lub stanowiska Rady 
Gminy. Zadeklarował swoją pomoc w tej sprawie. Takie przejście, w ramach małego ruchu 
granicznego, mogłoby nie spełniać wszystkich unijnych norm. Poinformował, że tego typu 
przejścia funkcjonują w Białowieży i Lipszanach. Do ich powstania przyczyniła się polsko-
białoruska  grupa parlamentarna,  która  istniała  w poprzedniej  kadencji  Sejmu.  Niestety,  w 
obecnej kadencji zablokowano powstanie takiej grupy. Władze polskie nie są zainteresowane 
tą sprawą.
Poinformował  również,  że  Pan  minister  Zieliński  nie  pomógł  finansowo  w  organizacji 
“Dialogów”, odmówił też finansowania wielu innych imprez tego typu, mimo że środki na ten 
cel były.

Pan Wójt zapewnił, że sprawa organizacji przejścia granicznego będzie przedmiotem obrad 
Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik.

Pani Anna Łojko – sołtys wsi Maćkowicze
Czy w tym roku będzie  robiona droga w Maćkowiczach,  koło Pani Jurkiewicz oraz kto i 
gdzie, po zamknięciu wysypiska, będzie wywoził kosze z przystanku autobusowego?
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Pan  Tomasz  Gorochowicz zapewnił,  że  droga  będzie  robiona,  zaś  kosze  będą  również 
wywożone.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys wsi Mętna
1. Mieszkańcy Adamowa skarżą się na częste przerwy w dostawie wody.
2. Należy odkrzaczyć drogę z Mielnika do Adamowa, bo zagraża bezpieczeństwu ruchu 

drogowego.
3. Należy zmienić oznakowanie na ulicy Białej, ponieważ jest niewłaściwe (droga jest z 

pierwszeństwem przejazdu a nie powinna).

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że  nie  są  mu znane  informacje  na  temat  braku wody w Adamowie.  Ten sam 
wodociąg zaopatruje w wodę Tokary i Wilanowo, a tam tych problemów nie ma. Zapewnił, 
że zwróci sie do Dyrektora ZGK o wyjaśnienie tej sprawy.
Na pozostałe wnioski odpowiedz udzielił Pan Tomasz Gorochowicz
Sprawa odkrzaczenia poboczy dróg powiatowych jest znana, kilkakrotnie zwracaliśmy się o 
to do Zarządu Dróg Powiatowych, który twierdzi, że nie ma na ten cel pieniędzy. Będziemy 
nadal interweniować w tej sprawie.
Wniosek  w  sprawie  zmiany  organizacji  ruchu  drogowego  przy  Zakładach  Kredowych  w 
Mielniku przekażemy do Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach.

Pan Jan Weremijewicz
Stwierdził, że wydaje mu się, że problem braku wody w Adamowie jest związany z siecią 
wewnętrzną na osiedlu. Wody brakuje zwłaszcza wieczorami, kiedy wszyscy są w domach. 
Trzeba zapewne będzie przerobić całą instalację ze względu na zbyt cienki przekrój rur.
Pan radny za błąd uznał zakup śmieciarki na podwoziu Iweco, w sytuacji, kiedy wcześniej 
kupiono samochód do wywozu nieczystości płynnych firmy Daf. Pan radny uważa, że lepiej 
jest posiadać sprzęt jednej firmy, wtedy jest to tańsze w eksploatacji.
Pan  radny  przypomniał  o  potrzebie  naprawy  niektórych  przystanków  autobusowych, 
zwłaszcza w Adamowie i Osłowie.

Pan Wójt Gminy
Sprawa przystanku w Adamowie komplikuje się, ponieważ w PERN znów zmienił się Prezes 
i  w tej  sytuacji  nie  ma  na  razie  możliwości  zawarcia  porozumienia  w sprawie  przejęcie 
przystanku na rzecz gminy. Trzeba więc trochę odczekać. Przy okazji spotkania z sołtysami 
sprawdzone zostaną przystanki w poszczególnych wsiach.
W  kwestii  wyboru  firm,  w  których  kupujemy  sprzęt,  musimy  kierować  się  ustawą  o 
zamówieniach publicznych, która nie pozwala na wskazanie firmy. Na pewno lepiej byłoby 
skompletować sprzęt jednej marki, bo to ułatwia jego eksploatację. Pan Wójt zwrócił się do 
Pana posła Czykwina z prośbą, aby dokonano zmian w ustawie o zamówieniach publicznych, 
które pozwalałyby na kupowanie sprzętu określonej marki, takiej, jaka już jest w posiadaniu 
zamawiającego.

Pan  poseł  Czykwin zapewnił,  że  uwagi  te  przekaże  swoim  kolegom,  którzy  w  Sejmie 
zajmują się ustawą o zamówieniach publicznych.
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Pani Sylwia Król – pracownik Powiatowego Zespołu Doradztwa Rolniczego poinformowała 
zebranych  o  szkoleniach  organizowanych  przez  Zespół  w  zakresie  wzajemnej  zgodności. 
Wyjaśniła,  że  jest  to  szereg wymogów,  które będą obowiązywały od 2009r.,  które  rolnik 
będzie  musiał  spełnić,  aby  móc  uzyskać  jakiekolwiek  płatności  unijne.  Będą  to  różne 
standardy w zakresie ochrony środowiska, zdrowotności ludzi i zwierzą, rejestracji zwierząt. 
Najbliższe,  czterodniowe szkolenie,  odbędzie się w dniach 8-9 i 11-12 października br. w 
Gminnym Ośrodku Kultury,  Sportu i  Rekreacji  w Mielniku.  Poprosiła  radnych i sołtysów 
obecnych na sesji o przekazanie rolnikom tej informacji.

Pani Olga Pogrebniak
Należy  zobowiązać  wykonawcę  chodników  w  Radziwiłłówce,  Pana  Timofiejuka,  do  ich 
naprawy, ponieważ chodniki w niektórych miejscach zapadły się. Trzeba to zrobić jeszcze 
przed końcem okresu ich gwarancji.
Co z przystankiem PKS na drodze wojewódzkiej, czy województwo coś odpowiedziało na ten 
temat?  Tam dalej nie ma jak wysiadać.

Pan Wójt Gminy
Zapewnił,  że  wykonawca  chodników zostanie  zobowiązany do ich  naprawy,  natomiast  w 
kwestii  wykonania  zatoczki  na  przystanku  raz  jeszcze  zwrócimy  się  do  Urzędu 
Marszałkowskiego.

Pan Kazimierz Zalewski – sołtys wsi Tokary
1. Kiedy rozpoczną się prace przy remoncie budynku szkoły w Tokarach?
2. Na  wjeździe  na  wysypisko  śmieci  w  Tokarach  ktoś  wylał  szambo  i  wyrwa 

uniemożliwia wjazd. Na wysypisku trzeba także zepchnąć śmieci.
3. Po zrobieniu przepustu na drodze w Tokarach zapadł się asfalt i jest dół na drodze.
4. Należy dokonać naprawy chodnika (przed końcem gwarancji) robionego przez Pana 

Timofiejuka, bo w niektórych miejscach chodnik pozapadał się.

Pani Irena Charko – sołtys wsi Wajków
Zgłosiła potrzebę zepchnięcia wysypiska śmieci w Wajkowie.

Pan Wójt Gminy
Odbył się przetarg na remont szkoły w Tokarach, niebawem rozpoczną się prace remontowe.
Jeśli chodzi o drogę przez wieś, to w dniu dzisiejszym rada powiatu będzie podejmować taką 
samą uchwałę w sprawie inwestycji dofinansowywanych ze środków unijnych jaką my dziś 
podjęliśmy,  gdzie na rok 2008 ujęta jest budowa drogi Koterka-Klukowicze. W związku z 
tym  Pan  Wójt  poinformował,  że  w  roku  bieżącym  na  tej  drodze  powiatowej  nie  będzie 
prowadził żadnych prac. 
W  najbliższym  czasie  wszystkie  wysypiska  śmieci,  na  których  występuje  taka  potrzeba, 
zostaną wyrównane. Szczegółowo na temat prac, jakie należy wykonać w Tokarach, Pan Wójt 
porozmawia z Panem sołtysem w trakcie spotkania we wsi.

Pan Kazimierz Tobota
Należy uczulić  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  aby oczyszczono kanał  burzowy na ulicy 
Polnej, bo już zaczyna być zapychany. Koparka powinna wybierać trawę przy krawężnikach, 
wcześniej zawsze tak było, teraz tego zaniechano. Trawa zatrzymuje wszelkie śmieci i wodę 
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opadową, która powinna spływać do kanału burzowego.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że powinno być oczywiste,  że właściciel  posesji sprząta ulicę przy tej  posesji. 
Trzeba wymyślić sposób na tych właścicieli, którzy uchylają się od tego obowiązku lub na 
stałe  mieszkają  gdzie  indziej.  Może  trzeba  będzie  zatrudnić  specjalnego  pracownika  lub 
powołać  jednoosobową straż gminną.  W sprawie ulicy Polnej  Pan Wójt  uczuli  Dyrektora 
ZGK.
W sprawie odkrzaczani dróg powiatowych wystąpimy do Powiatowego Zarządu Dróg.

Pan Jan Saciuk
Pan radny zwrócił się do Pana Adama Toboty ze stwierdzeniem, że urządzając w Niemirowie 
imprezę nie zadbał o gości zza Buga, nie kupił im nawet skrzynki wody. Wodę kupiła Pani 
Koc. Stwierdził również, że Pan Tobota niszczy turystykę, ponieważ chce zlikwidować prom 
w Niemirowie. Postępowanie Pana Toboty nazwał nieładnym.

Pan Adam Tobota
Stwierdził, że rozumie rozgoryczenie Pana Saciuka jeśli chodzi o sytuację z Niemirowa, ale 
jest o wiele bardziej trudna sytuacja i problematyczna, którą Pan radny zajmuje się obecnie. 
Chodzi o nielegalny połów ryb z użyciem prądu przez jedną z rodzin w Niemirowie.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że Urząd Skarbowy prowadzi dochodzenie w stosunku do osoby obsługującej 
prom w Niemirowie. Osobie tej grozi poważna kara finansowa, co w jej sytuacji rodzinnej 
jest szczególnie uciążliwe. W związku z tą sytuacją Pan Wójt zapewnił, że umorzy rodzinie 
ratę podatku.

Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy piaszczyste drogi odchodzące od 
drogi  Radziwiłłówka-Grabarka  zostaną  w  jakiś  sposób  naprawione  (droga  przy  polu 
namiotowym, w dół do rzeczki i droga od Oksiutycz). Dużo ludzi jeździ tymi drogami do 
Grabarki, grzęzną w piachu i  trzeba ich wyciągać.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że  jeszcze  w  dniu  dzisiejszy  sprawdzi  stan  tych  dróg  i  spróbujemy  je 
wyrównać  równiarką.  Poinformował  również,  że  zabezpieczenie  przeciwpożarowe  na 
Grabarce sprawować będą strażacy ochotnicy z Mielnika i Moszczony Królewskiej.

Do punktu 13.

Wobec wyczerpania porządku obrad IX sesji Rady Gminy Mielnik Przewodniczący 
Rady podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej posiedzenie.

Protokołowała
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                            Stefan Troc
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